
REFERAT ORDINÆRT STYREMØTE
dag 23. September 2022, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

21 2022 Godkjenning av innkalling V

Innkalling godkjent med tommel opp

22 2022 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel foreslås som ordstyrer, og Mads som referent, godkjennes med tommel
opp.

23 2022 Godkjenning av referat V

Godkjennes med tommel opp.

24 2022 Check-in og orienteringer O/D

• Medlem i FFU har tatt opp kjønnsbalanse. Dette tas videre til Institutt-
styremøte av instituttstyrerepresentantene.

• PR-ansvarlig for fysiske medier viser hensikt om å kalle inn til arbeidsfo-
rum angående merch.

• Det er sendt ut nettskjema for nominering av foreleser til studentene på
fysisk institutt.
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• Nestleder har endret tilgangen til FFU-s DNB konto. Nå er det bare nåvæ-
rende leder og nestleder som har denne tilgangen. Vi har også et bankkort,
samt kjenner til pinkoden. Faktura har blitt sendt til instituttet om pen-
ger. (Fra tidligere erfaring kan det ta 3 måneder før fakturaen behandles).
Vi har et nytt refusjonsskjema, og innstukser for opprettholding av dette
er opprettet.

• Det er etterspurt noen endringer i spørreskjemaet for emneevaluering i
FYS3110, da noen av spørsmålene (Lab spørsmål) påstås urelevant.

• Utdannings-utvalget har hatt møte, akustikk i Store fysiske auditorium er
tatt opp, denne skal forbedres. Bokhyllene der skal blant annet fylles opp
igjen.

• Kaffekrisen pågår enda, dette tas videre på eventuelt.

• Utdannigsutvalget hadde møte, det var snakk om å forbedre akustikk på
store fysiske auditorium, blant annet skal bokhyllene fyllesi igjen.

• Skap utenfor Origo har blitt klippet, og et par skap må fortsatt fikses. Mye
ting måtte fjernes, og bokskapsjef vil helst kontakte tidligere skapleiere for
å først høre om de vil fornye. Det ønskes også økt blesting av bokskapene.
Det ønskes også orden i Lesesalsskapene.

• Det har nylig vært et LAMU møte (Lokalt ArbeidsMiljø Utvalg). Det
har ikke ofte vært møte, men nå planlegges det allerede neste møte før
november, en gang i oktober. En av sakene er definitivt angående dårlig
luft, og de ønsker tilbakemeldinger på hvilke rom som er preget.

• på MNSU møte har det diskusjon om hva som kan gjøre for å minke frafall
ved fakultettet. Det har også vært diskutert en mulig fakultetsfest, som
ble satt på spissen etter at noen på SEF har kontaktet noen på MNSU
angående dette.

• Det har vært institutstyremøte, et par ting er tatt opp:

1. Forskningsrådet evaluerer realfaglige institutt, blant annet Fysisk in-
stitutt. Selvevaluering skal skje i alle avdelingene. Hver avdeling skal
si ifra hva de vil bli vurdert på. Dette Skal skje i løpet av høsten.

2. Det har vært snakk om økonominen, og denne går som vanlig desverre
nedover.

25 2022 Internarrangement V/D

på et MNSU-møte for noen uker siden var det diskusjon om internarrangemen-
ter, dette ønskes i FFU. Økonomimessig har vi 64k på brukskonto. 21000 til bruk
dette semstret, derav 13000 beregnet til kaffe. Altså masse penger til overs. Vi
kommer til enighet om at vi skal gjøre Fangene på fortet, og spise ute etterpå.
Dette planlegges foreløpig å skje i uke 42. Delegeres videre til Arrangementan-
svarlig.
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26 2022 Styrebilde O/V/D

Torstein melder seg frivillig til å ta styrebildet, og datoen bestemmes av poll i
FFU-styre-chatten.

27 2022 Møtetid O/V/D

Det foreslås å holde kortere møter, men i gjengjeld ha et møte hver uke. Økono-
mien tillater dette angående møtesnacks. Et motargument luftes mot konseptet:
et møte hver uke utvider tiden brukt av unødige formaliter, og folk som eventu-
elt kommer noen minutter for sent ved starten av møtene. Det er likevel enighet
om å anta møte hver uke, så kan det ses litt an om vi behøver det på en ukentlig
basis.Det vedtas altså ukentlige møter.

28 2022 Eventuelt O/V/D

Kaffe
Kulturstyre har avslått søknaden om kaffestøtte, delvis på grunnlag av at de
ikke støtter fagutvalg. De anbefaler å søke ved studentenes tiltakspakke, dette
har blitt bestemt at vi skal prøve. Hvis ikke annet så er det satt av 13000NOK til
å finansiere kaffen selv, men vi skal opprettholde dialog med instituttet og/eller
fakultetet angående kaffestøtte, da dette har historisk sett opplevd positivt for
oppmøte i forelesning, og for prat mellom professorer og studentene i pausen,
samt studenter og studenter. Vi skal argumenterer for at vi har hatt god respons
på det, og at hvis vi ikke får støtte på det, så kan vi desverre ikke lenger dele
det ut. Forelsere fra forrige semester kan sikkert legge inn et godt ord for forde-
lene med utdeling av kaffe. Det er intensjoner om å dele konstnadene for kaffe
mellom Fysikkforeningen og fagutvalget, gitt at vi ikke får noe støtte for den.
Det påpekes at det fortsatt pågår en del kaffesvin, og at dette kan nogenlunde
begrenses med å lage litt iskaffe.

FFU-driven
Medlemslisten som ligger på FFU driven mangler diverse info, derfor må alle
sjekke at deres informasjon er fylt ut.

09 2022 Møtekritikk O/V/D

Ingen møtekritikk.

check-out kl 17:00

Navn på referent
Mads S. Balto
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